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Zakljudak, dvanaeste sjednice Upravnog vije6a Doma za starije osobe Dubrovnik
odrZane u prostorijama regionalne agencije Dunee, dana 13. prosinca 2022. god., s

podetkom u 15:37

Prisutni:
- predsjednica Upravnog vije6a Doma Katarina Dor5ner
- dlanovi Upravnog vije6a: Pavo Peri6, Pero Memed,Vlaho Dobri6 i Irena PeruSina
- ravnateljica Marina Sambrailo

Predsjednica Upravnog vijeda Doma uvodno je pozdravlja prisutne i predloZila dnevni red
dvanaeste sjednice Upravnog vijeda Doma, te je predloZila da se o usvajanju zapisnika
prethodne XI sjednice Upravnog vije6a Doma, odluduje na slijede6oj XIII sjednici Upravnog
vijeia Doma, Sto je jednoglasno prihvadeno

PredloZeni dnevni red sjedniceje:

1. Razgovor sa kandidatima natjedaja za izbor i imenovanje ravnatelja Doma za staije
osobe Dubrovnik,

2.Razno

Dnevni red je jednoglasno prihvaden.

zArr,.ruiCI:

l. razgovor sa kandidatima natjedaj a za izbor i imenovanje ravnatelja Doma za staije osobe
Dubrovnik,

ZAKLTdAK: Na ovom djelu sjednice bili su prisutni samo svi dlanovi Upravnog vije6a sa
Predsjednicom Upravnog vije6a, i obavili su pojedinadneruzgovore sa kandidatima natjelaja
zaizbor i imenovanje ravnatelja/ice Doma, na koje su se odazvali svi pozvani kandidati.
Po zavr5etku razgovota Predsjednica Upravnog vijeda Doma izjavila je da 6e se o izboru
kandidata jo5 razgovaratina slijedeioj sjednici Upravnog vijeia Doma.

Sjednica se nastavila u punom sastavu. I slijedi drugi dio sjednice Upravnog vije6a Doma.

2.Razno
2-1. Po pitanju predsjednice Upravnog vije6a Doma ravnateljici Doma o statusu korisnice

ZAKLTdAK: Predsjednica Upravnog vije6a u svezi statusa korisnice, dala je upit o istome,
prema ravnateljici, koja je odgovorila je da je postupak u tijeku, te je predsjednica Upravnog
vije6a zatraLila, da od strane strudne sluZbe doma, socijalni radnik, ispita podatke statusa, u
okviru zakona,jer Dom mora imati neke podatke u okviru sluZbe.
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2-2, iskazivanje cijena u eurima,

ZAKLJUCAK: Na pitanje predsjednice Upravnog vije6a u svezi iskazivanja cijena u eurima,
ravnateljica je navela da je proces otpodet i upoznala Upravno vije6e o poduzetom i planiranom
po tom pitanju.

2-3. Pitanje grijanja

ZAKLTdAK: Ravnateljica je upoznala Upravno vije6e sa dosadalnjim nalazima
klimatizacijskog grijanju i da ie se sustav morati mijenjati uslijed kvara, da je obavijedten
Osnivad i da su za altemativno grijanje, kupljeni uljni radijatori korisnicima koji ih nisu imali.
Zaotklanjanje navedenog potrebno je pokrenuti postupak javne nabave.
Predsjednica Upravnog vijeda istaknula da se tom smislu uputiti dodatne upite za ponude, a
Osnivad 6e financijski pomodi da se isto rije5i.
Razgovaralo se i o eventualnoj mogu6nosti oporavka starog sustava centralnog grijanja i svim
potrebnim radnjama zaoporuvakistog, uz financiranje novih radijatora od strane Osnivada.

2-4. Zatvaranje financijske konstrukcije Doma za ovu godinu

ZAKLTdAK: Prethodno, predsjednicaUpravnog vije6aDomakratko podsjetilaje napotrebu
usklattivanjapravnih akataDoma sanovim Zakonomo socijalnoj skrbi, aravnateljicaje navela
da rok uskladivanj atraje i da 6e se voditi raduna da rokovi ne produ.
Predsjednica Upravnog vije6a napomenula je datrebapipaziti i na fiskalne rokove i obveze, te
je ravnateljici uputila upit o financijskom stanju Doma, u cilju upoznavanja sa trenutnim
stanjem i osiguravanja financijske podrSke od strane Osnivada, u sludaju potrebe. Ravnateljica
je navela okvirne podatke sada5njeg financijskog stanja i dosada5njim tro5kovima, te leizraditi
financijski izvje5taj za detaljnije podatke.
Po izlaganju sjednica je zavr5ila.
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